
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 7.10.2022 

 

 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce na zasadnutí  OZ a oboznámil 

ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom rokovania. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

 

Zapisovateľ:   Lucia Piatriková  

Overovatelia: Jaroslav Kotras  

 Milan Kvasnica  

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce                                     

a skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Nová výzva na oddychovú zónu zatiaľ nebola 

vyhlásená a nevieme predpokladať, o koľko sa rozpočet výdavkov navýši. Zber nadrozmerného 

odpadu prebehol v poriadku. Spoločnosť Energie park, ktorá doručila projekt fotovoltaickej 

elektrárne, sa doposiaľ neozvala.   

 

K bodu 4/ Dokončovacie práce na sklade DHZ 

V tomto týždni boli osadené dva panele, ktoré slúžia na prechod cez potok do garáže. Starosta 

informoval poslancov, že v nasledujúcom týždni sa pôjde vjazd zabetónovať. Nakoľko cestná 

komunikácia v blízkosti je poškodená, pôjde sa orezať a dobetónovať. Začala krátka debata 

medzi prítomnými o najvyhovujúcejšom spôsobe obnovy poškodenej komunikácie. Ďalej 

debata premostila k zatepľovacím prácam. Nákup materiálu bude ešte tento rok na základe 

vypracovaných cenových ponúk, nakoľko je možný ďalší nárast cien stavebných materiálov. 

Zateplenie skladu DHZ sa uskutoční tento rok v prípade priaznivého počasia.  

 

K bodu 5/ Úpravy rozpočtu č. 4  

Účtovníčka obce oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením č. 4, ktorým sa menia 

celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu. Popísala najdôležitejšie položky a odpovedala 

poslancom na položené otázky. Podrobná úprava rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 4. 

 

K bodu 6/ Príprava rozpočtu na rok 2023 

Starosta oznámil poslancom, že nakoľko sa poplatok za domový odpad navyšoval v poslednom 

roku, neodporúča opätovné zvýšenie, aj keď náklady na vývoz a zneškodnenie odpadov 

narastú. Spoločnosť Marius Pedersen poslala predpoklad navýšenia na budúci rok – nárast 12 

percent. Asi najlepšie bude počkať, aký bude reálny nárast a v budúcom roku nastaviť reálnu 

výšku poplatku. 

Následne začala rozprava o zámeroch na ďalší rok ako: príprava rozpočtu na Hody pri 

príležitosti 830. výročia, ošetrenie líp v obci, obnova plota a strechy na kaplnke sv. Cyrila 

a Metoda. Následne p. poslanec Kotras upozornil na zlý stav parkoviska pri cintoríne a začala 



sa krátka rozprava o príčinách vzniku škôd na parkovisku a o tom, ako by sa im dalo predísť 

v prípade obnovy. 

 Účtovníčka obce informovala prítomných o dlhovej brzde, ktorá sa týka výdavkov v roku 

2024. Určite bude nutné nastaviť aj vyššie platby za energie, nakoľko v budúcom roku bude 

končiť platnosť uzavretých zmlúv. 

 

K bodu 7/ Príprava jesenných slávností  

Starosta informoval poslancov, že jesenné slávnosti sú naplánované na 23.10.2022 so 

začiatkom okolo 14:30 hod. Hudobná skupina KORAL je zarezervovaná, ďalej je potrebné 

nakúpiť potraviny na grilovanie a zabezpečiť tombolu pre zúčastnených. Pracovné stretnutie na 

posledné prípravy sa bude konať v stredu 19.10.2022.  

 

K bohu 8/ Rôzne  

 

 

K bodu 9/ Návrh na uznesenie  

Uznesenie č. 8/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Dokončovacie práce na sklade DHZ  

c/ Prípravy rozpočtu na rok 2023 

d/ Prípravu jesenných slávností  

 

2. s c h v a ľ u j e: 

 

a/ Úpravy rozpočtu č. 4 

 

 

K bodu 10/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 

 

 



 
 

 


